



Referat fra møte i aktivutvalget mandag 7. mars 2016.

Krokstadelva 8. mars 2016

Tilstede: Inger Isnes Tyse, Ane Dyrkorn, Ole Johnny Petersen, Eli Tufte Hansen og Heidi Myklemyr.

Forfall: Ingvild Hoen og Øystein Andersen (spiller tennis hver mandag, og vil ha problemer med å møte.)

Sak 10/16: Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte i aktivutvalget.

Ingen synspunkter.

Sak 11/16: Referat fra styremøte.

Eli gikk gjennom deler av referatet fra styremøte i Eiker o-lag. Skolesprinten blir i år i Hoensmarka, og det blir Røren skole som blir med på denne i år. Arrangeres 11. mai, som er verdens orienteringsdag.

Innføring av "nytt kalenderår" fra januar til desember. Dette medfører at årsmøte blir i løpet av mars påfølgende år. I 2016 vil det ikke bli holdt årsmøte, men det vil bli for 14 mnd i januar 2017.

Sak 12/16 A: Aktivitetskalender 2016.

Begynner å bli ferdig, men mangler hvem som har ansvar for treningsløpene. Dette er nesten ferdig.

Siden Malin ikke er tilstede på treningene i mai og juni, må treningene gjennomføres av andre. Malin lager alt opplegget ferdig, og Ole Johnny har hovedansvar for gjennomføringen. Aktivutvalget er behjelpelige. Ungdommene skal bruke litt tid til å diskutere veivalg med hverandre etter de treningene der det er naturlig.

Sak 12/16 B: Klubbkalender 2016.

Aktivutvalget gjør noen få endringer: ang stafettlag, så vil det nå stå at de tas ut av aktivutvalget i samarbeid med trener. Tidligere hadde aktivutvalget ansvaret.

Mangler noe om veterangruppa. Eli skriver litt og leverer inn slik at det kommer med i klubbkalenderen innen torsdag 10. mars.

Camp Stokke har et eget opplegg for juniorer.

Inger finpusser på oppsettet til aktivutvalget, før det blir sendt til ansvarlig for klubbkalenderen.

Sak 13/16: Hobbestad Grand prix.

Gjennomføres på samme måte som høsten 2015, men med tydeligere merking av om man runder halvveis, eller starter på en ny runde i gårdsplassen til Berglia. Dette vil gjøre det enklere for tidtagerne.

- Løypa merkes ikke. Gjennomgang av løypa under oppvarming. Man velger om man vil løpe 2, 3 eller 4 runder.
- Tyse snakker med grunneier ang parkering, og setter opp p-skilt.
- Tidtakere: Inger I. Tyse, Ingvild Hoen?, Berglia? Inger snakker med Berglia om de er hjemme denne kvelden, og om de kan hjelpe til med tidtaking.
- Tidtagerklokke, har vi det? Hva brukte vi i fjor? Vet Berglia dette?
- Inger lager påmeldingsliste.
- Inger tar med kjepler og merkebånd.

Sak 14/16: Kriterier for uttak til stafetter.

Øystein Andersen har laga et ark med kriterier tidligere. Aktivutvalget gjør noen få endringer. Inger sender en oppdatert kriterieliste til medlemmene i aktivutvalget når den er renskrevet.

Sak 15/16: Tiomila/HL/NM/samlinger. Utøvere og ledere.

Tiomila: damene som løper er ansvarlig for ungdommene.

HL/Camp Stokke/Unionsmatchen: Foreldrene må være forberedt på å stille opp som ledere. Dette bør alle aktuelle foreldre få beskjed om så fort som mulig. Bør snakkes om på kommende informasjonsmøte (dato ikke helt bestemt pr 8. mars).

NM: alle har ansvar for seg selv. Det stilles ikke med leder fra klubben.

Sak 16/16: Skjema for utøvernes ønsker om å delta på samlinger/HL/NM.

Inger har fått forslag på skjema fra Nydalen via Malin. Inger har tilpassa det slik at det passer i Eiker. Utøverne vil få dette utdelt så fort som mulig, og må levere det inn innen 12. april. Utøverne fyller inn slik de tror det blir, men det er ikke bindende.

Sak 17/16: Egenandeler/stipend/ledere på samlinger.

Står om dette i klubbkalender. Det ble gjort noen endringer på ordlyden for dekking av reiseutgifter. Inger sender endringene til ansvarlig for klubbkalender. Dekking av leirer, overnatting o.l skal ikke i klubbkalender. Vi snakker mer om dette på neste møte.

Sak 18/16: Søknad om midler til NOF. Frist 15. mars.

Inger har sendt søknad.

Sak 19/16: Eventuelt.

Inger lurte på om vi skal ha informasjonsmøte for utøvere og foreldre snarest mulig med informasjon om kommende sesong. Aktivutvalget ønsker dette. Vanskelig å finne dato siden treningene fremover ikke er på Ormåsen. Inger skal høre med Malin om treningen 5. april kan flyttes til Ormåsen, og at møtet tas i etterkant av treningen. Informasjon vil komme.

Neste møte: mandag 4. april. Bevertning Ingvild Hoen.

Heidi Myklemyr

Referent.